

## **VERSLAG Platform/Productgroep**

<b>Onderwerp</b>	<b>: Verslag Platform Informatie Voorziening</b>
<b>Vergaderdatum</b>	<b>: 03-12-2019</b>
<b>Van</b>	<b>: Platform IV</b>
<b>Aanwezig</b>	<b>: J. van der Windt (PRLG), L. Mertens-Claessen (gemeente Breda), A. Wiechers (gemeente Zutphen), J. Veenema (gemeente Horst aan de Maas), A. Meddens (gemeente Bloemendaal), T. Kroonen (PRLG), R. Meerts (Gemeente Weert), C. Schreuders (PRLG), J. Pape (gemeente Waddixveen), F. Stege (gemeente Venlo), S. Stuiver (OWO-gemeenten)</b>
<b>Verhinderd</b>	<b>: L. Mertens-Claessen (gemeente Breda)</b>
<b>Kopie</b>	<b>: F. Stege (gemeente Venlo), S. Stuiver (OWO-gemeenten)</b>
<b>Volgende bespreking</b>	<b>: 3 december 2019</b>
<b>Tijd, Locatie</b>	<b>: 12:30 , vergaderruimte Pink Rocade 's-Hertogenbosch</b>

### **2+3. Opening, rondvraag en mededelingen.**

De vergaderdatums voor 2020 zijn geprikt.

Ook afgesproken dat er in september een strategische overleg/heidag komt. Jelmer komt met een voorstel.

Afgesproken om rondvraag en mededelingen aan het eind van het overleg te doen ipv aan het begin.

Thibault heeft nog een punt mbt BAG digilevering. Pink wil graag een intermediair aansluiting zijn voor digilevering BAG voor I-burgerzaken. Alleen de beheerder Logius heeft hier negatief op geantwoord. Nu moet er ondanks dat er voor de gemeentes een gemeenschappelijk infrastructuur is afzonderlijk voor elke gemeente een digilevering aangevraagd worden. De reden waarom Pink geen intermediair kan zijn is dat Pink een commerciële partij is. Kan de GV ons hierbij helpen? John wil het wel aankaarten bij de VNG.

### **4. Notulen vorige vergadering.**

De notulen zijn goed gekeurd. Afgesproken om de notulen niet publiekelijk te publiceren maar wel de highlights van het overleg.

### **5. Nieuws vanuit GV PRLG.**

Op 23 januari 2020 vieren we als GV ons 30-jarig bestaan. Thema is de Inclusieve gemeente van de toekomst?

Ab neemt na 30 jaar afscheid en Theo Timmersmans neemt zijn rol over.

### **6. Jaarplan 2019 Platform IV**

Ron is nog bezig met het jaarplan 2020. Hij had nog niet de roadmap met leeswijzer van Pink gekregen om deze er in te verwerken.

Jolanda heeft op teams nog een opmerking over co-creatie geplaatst.

Daarnaast neemt Ron ook nog in het jaarplan mee hoe we ons verhaal onder de aandacht krijgen bij andere platformen en onze achterban.

We hebben een website maar die wordt niet actief bezocht. Ab is wel bezig met een nieuwsbrief en deze zal via Mailchimp verspreiden kunnen worden.

Een idee is om het informeren richting de achterban te doen via regioessie(s) van businessunit IV, klantdagen Pink of te combineren met regioessie van andere platformen/product groepen. Tijdens die sessies zou je kunnen werken met thematafels met onderwerpen zoals hosting, datawarehouse, Api's icm common Ground etc. De roadmap zou je als input kunnen gebruiken voor de onderwerpen tijdens deze sessies. Wat ook nog een leuk thema's zou kunnen zijn is gemeenschappelijk inkoopactie 's voor GV leden, denk aan de TPM, certificaten etc. Jelmer wil vanuit de businessunit IV eind maart begin april een regioessie/klantendag organiseren.

Bij Pink wordt al aan informatie uitwisseling gedaan tussen de businessunits. In oktober is er een heidag geweest. Jelmer wil de uitkomst hierover wel met ons delen.

De GV is ook ingericht zoals de business units van Pink. Het Platform IV en het P&P overleg [IV](#) gaan eigenlijk over het alle andere platformen heen.

Maar inhoudelijk wordt er tussen de platformen weinig uit gewisseld. Frank gaat in het DB overleg van de GV vragen hoe de voorzitters van de platformen hierin staan. Ron kan hier niet bij aanwezig. Misschien kunnen wij als, IV Platform, wel een voorzet geven.

### **7+8. Roadmap Pinkroccade, Landelijke ontwikkeling**

Jelmer&Thibault presenteren de roadmap van IV + landelijke ontwikkelingen . (zie presentatie).

Arend geeft aan dat hij aansluiting met de DSO mist in de roadmap.

John geeft aan dat bij datawarehouse dat je eigenlijk maximale vrijheid wilt met wat je met de data kan doen en minimale vrijheid als het gaat om beschikbaarheid van data. Frank daagt Jelmer uit om te laten zien hoe Pink professioneel beheer uitvoert. Jelmer pakt de handschoen op

Hoe kunnen we strategisch aan het roer staan om mee te denken wat nu in de roadmap is gepresenteerd?  
Welke onderwerpen zijn cruciaal voor onze gemeenten?

Jelmer stelt de volgende 3 speerpunten voor

- datagedreven/datawarehouse
- hosting/cloud
- common ground/api.

Deze speerpunten zouden ook opgenomen kunnen worden in het jaarplan.

Jelmer nodigt ons uit om mee te denken over deze 3 punten. Er zijn koppeltjes gemaakt per speerpunt:

Datagedreven/datawarehouse	John/Jelmer
Hosting/cloud	Sjaak/Jelmer
Common ground/api	Jolanda/ Thibault

## Actielijst

Nr.:	Onderwerp:	Actiehouder:	Datum benoemd:	Planning gereed:	Status:	Afgehandeld:
14	Update Customer Care	Jelmer	09-01-2018	Q1 2019	Afvoeren van lijst	Nee
21	Half a4tje met standpunt IV mbt ontwikkeling blockchain richting bestuur GV	Jelmer/Ruud	26-09-2018	1-12-2018	Afvoeren van lijst	Nee
22	methodiek behandeling initiatieven uit te werken en kijken hoe Arne Kroes hier voor in te zetten	Jelmer	26-09-2018	Q1 2019	Afvoeren van lijst	Nee
23	aangepast initiatieven monitor 4 weken voor het volgend overleg beschikbaar op ms teams	Jelmer	26-09-2018	21-11-2018	Jelmer heeft eigen concept gepresenteerd.	Nee
24	Agenda overleggen voortaan ook op voorbereidingstijd afstemmen	Jelmer/Ruud	26-09-2018	Q1 2019		Nee

25	ms teams geschikt maken voor discussies mbt de initiatives	Jelmer/Ruud	26-09-2018	Q1 2019		Ja
26	Jaarplan 2020 klaar voor DB in januari 2020	Jelmer/Ruud	18-12-2018	25-1-2020	Ron start zodra hij de leeswijzer, Roadmap en besproken punten van dit overleg heeft.	
27	Nieuwe datums IV overleg	Jelmer	18-12-2018	25-1-2019	Jelmer stuurt de nieuw datums door	Ja
28	Pink architectuur principes, constrains etc wel met ons delen via teams	Jelmer	18-12-2018	Q1 2019		
29	uitleg organiseren van het development team hoe ze ontwikkelen	Jelmer	18-12-2018	Q1 2019		
30	Leeswijzer roadmap	Jelmer&Thibault	03-09-2019	1-10-2019		Ja
31	Jaarplan 2020	Ron/ Allen	03-09-2019	1-1-2020	Zie punt 31	
32	Uitnodiging gegevensmanagement	Cora	03-09-2019			Ja
33	Toegang regelen TEAMS	Jelmer	03-09-2019			Ja
34	Punten waar Ruud bij staat doornemen	Ron/Jelmer	03-09-2019		Gaan Ron en Jelmer met nazit doen	
35	Artikeltje op website	Arend	03-09-2019	21-9-2012		Ja
36	Digilevering aankaarten bij VNG	John	03-12-2019			
37	Inhoudelijk informatiedeling platformen GV	Frank	03-12-2019			
38	Voorstel dag heidag Platform IV	Jelmer	03-12-2019			
39	Professioneel beheer	Jelmer	03-12-2019			

## Besluitenlijst

Nr:	Besluit:	Datum:
007	Arend neemt rol van Patrick over als secretaris	01-09-2017
008	Customer Care wordt in de productgroepen besproken, wanneer er iets te bespreken is krijgen we dat terug	09-01-2018
009	John gaat stoppen als voorzitter	27-03-2018
010	Ruud neemt de rol van John over als voorzitter	24-09-2018
011	Ron neemt de rol van Ruud over als voorzitter	03-09-2019
012	Rondvraag en mededelingen aan het eind van het overleg	03-12-2019

## Vergaderplanning

(Vergaderingen vinden normaal plaats op de laatste dinsdag van iedere 3<sup>e</sup> maand)

Datum	Tijd / locatie	Aanwezig PRLG
<b>24-03-2020</b>	12.30 – 15.30 uur, vergaderruimte Pink Roccade 's-Hertogenbosch	J. van der Windt / T. Kronen
<b>23-06-2020</b>	12.30 – 15.30 uur, vergaderruimte Pink Roccade 's-Hertogenbosch	J. van der Windt / T. Kronen
<b>08-09-2020</b>	12.30 – 15.30 uur, vergaderruimte Pink Roccade 's-Hertogenbosch	J. van der Windt / T. Kronen
<b>24-11-2020</b>	12.30 – 15.30 uur, vergaderruimte Pink Roccade 's-Hertogenbosch	J. van der Windt / T. Kronen